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شایعه روزنگاه

تیم هاى اصفهانى
 شیر هاى زخم خورده

منصور ابراهیم زاده
کارشناس فوتبال

1-تحلیل درباره تیم ها همواره باعث مى شود که 
شناخت خوبى از تیم هاى مورد نظر به دست بیاید. 
روندى که تاکنون سپاهان و ذوب آهن براى لیگ 
شــانزدهم در پیش گرفته اند، تا حدى موفق بوده 
است. شاید این روزها انتقادهایى از دو تیم مطرح 
شــود اما یک ضرب المثل معروف مى گوید: «شیر 
همواره شیر اســت؛ حتى اگر پیر باشد.» درست 
است که این دو تیم در مقایسه با سال هاى گذشته 
در شرایط ایده الى نیستند اما موضوعى که قابل بیان 
است، همواره این دو تیم عملکرد فوق العاده اى در 
ادوار مختلف لیگ داشته اند و بسیارى از این مواقع 
افتخارات و کسب نتایج خوب باعث شده تا ما روى 

این تیم ها حساب ویژه اى باز کنیم.
2- در ســال هاى قبــل ســپاهان و ذوب آهن 
توانستند تا یک قدمى قهرمانى لیگ قهرمانان آسیا 
پیش بروند و نشان دادند تیم هاى ایرانى مى توانند 
به فینال برسند که این امر نشان از قدرت آنها دارد. 
وضع امسال دو تیم اما متفاوت است و به چند عامل 
ربط پیدا مى کند. یکى از این عوامل، بحث شانس 
و اقبالى است که دو تیم در فصل اخیر داشته اند و 
دچار بدشانسى هاى زیادى شده اند. از سوى دیگر دو 
باشگاه اصفهانى هزینه هاى خود را کاهش دادند و 
همین امر سبب شده تا نتوانند طورى که دلشان 

مى خواهد، بازیکن باکیفیت جذب کنند.
3- ســپاهان مربى خوبى در اختیار دارد. ویسى 
که قبلا نشان داده تجربه کار با جوانان را دارد، دلیل 
خوبى براى کســب موفقیت اســت اما به هرحال 
بازیکن باکیفیت هم دلیلى براى کســب موفقیت 
است. تیم جوان ســپاهان اگر بتواند تا 5 هفته اول 
که تیم ها ثبات خوبى ندارند، خوب نتیجه بگیرد، 
مى تواند این پروسه را ادامه دهد و این روند تبدیل به 

یک عادت براى جوانان این تیم مى شود.
4- ذوب آهن یکى از بدشانس ترین تیم هاى لیگ 
ایران است. این تیم بازیکنان باکیفیتش را از دست 
داده و از ســوى دیگر بازیکنى با ارزش مثل قاسم 
حدادى فر در بدترین شــرایط دچار پارگى رباط 
شده است. با همه این تفاسیر باز هم آنها مى توانند 
افتخارآفرین باشــند. ذوب آهنى ها در طول زمان 
ثابت کرده اند حتى بدون ستاره نیز همواره تیمى 
متحد هســتند و مى توانند موفق باشند. البته که 
شاید آنها قابلیت هاى گذشته را نداشته باشند اما 

باید امیدوار باشند.

کیوسک

آینده مبهم

روزنامه «کوریره دلواسپورت» با انتشار تصاویرى از 
دیبالا، ایگواین و ایکاردى از آینده مبهم این 3 بازیکن 
نوشــت و ضمن پرداخت به قرعه کشى فصل آینده 
سرى A  به جدال هاى بزرگ هفته اول بین فیورنتینا 
و یوونتوس و میلان و تورینو اشاره کرد. ناپولى قصد 
دارد «باکا» را جانشــین ایگواین کنــد و از دید این 

روزنامه، ماسکرانو مورد توجه یوونتوس قرار دارد.

خوشحالى بابت ناکامى پرس

روزنامه «اسپورت» چاپ کاتالونیا، انتقال ناگهانى 
گومس، بازیکن پرتغالى به بارسلونا را با خوشحالى 
روى جلــد بــرده و از ناکام شــدن پــرس، رئیس 
رئال مادرید در جذب این بازیکن به عنوان یک اتفاق 
جالب نام برد. ســوارس، مهاجم اروگوئه اى بارسلونا 
از حضور «ویتو» در تیمش استقبال کرد و لوپتگى، 
ســرمربى جدید تیم ملى اســپانیا، قدرتمند بودن 

بارسلونا را به نفع تیم تحت هدایتش دانست.

اسپورتینگ لیسبون به دنبال فن پرسى

روزنامه آبولاى پرتغال، با انتشــار عکســى از 
رابین فن پرســى روى جلد دیروز خــود از تیتر 
«اســپورتینگ شــانس خود را براى فن پرسى 
امتحان مى کند» استفاده کرده است. این روزنامه 
به مخالفت فنرباغچه با جدایى این بازیکن هلندى 
اشاره و اعلام کرده باشگاه اسپورتینگ در پشت 

پرده به دنبال او است.

ورزش جهان

رکوردشکنى سلیمى در تمرینات
بهداد سلیمى با عبور 
از دوران مصدومیــت، 
از شــانس هاى  یکى 
کســب مدال کاروان 
ایــران و به خصــوص 
وزنه بردارى براى کسب 
سنگین  طلاى  مدال 

وزن است. سلیمى که لوچف رقیب اصلى اش هم 
به دلیل دوپینگ از حضور در المپیک محروم شده، 
انگیزه زیادى دارد تا دوباره خودش را نشان دهد و 
مانند 4 سال قبل مدال طلا را به گردن بیاویزد. نکته 
قابل توجه درباره سلیمى این است که او علاقه اى 
به رسانه اى شدن رکوردهایش در تمرینات ندارد 
و همیشه ســعى کرده این موضوع را مخفى کند. 
درباره رکــورددار تک ضرب وزنه بــردارى جهان 
گفته مى شد در تمرینات با آمادگى بالا ظاهر شده 
و توانسته وزنه 220 کیلوگرمى را هم بالاى سر ببرد. 
او که پیش از ایــن 214 کیلوگرم زده و رکورد تک 
ضرب دنیا را در اختیــار دارد اما موضوع را تکذیب 
مى کند: «شایعه ســازى مى کنند، نمى دانم روى 
چه حســابى این حرف ها زده مى شــود اما خیلى 
مستند نیست. البته شرایطم خوب است و وزنه هاى 
خوبى توانسته ام بزنم. در دوضرب نیز توانسته ام به 
وزنه 250 کیلوگرم برسم. دنبال افزایش رکورد در 
روزهاى باقى مانده هستم تا به وزنه هاى خوبى بالاتر 
از 250 کیلوگرم برسم.» سلیمى در گذشته بارها 
براى براى رسیدن به رکورد دوضرب جهان که در 
اختیار حسین رضازاده است، حمله کرده اما موفق 
به این کار نشده است. او حتى در مسابقات جهانى 
دو سال 264 کیلوگرم(نیم کیلو بیشتر از رکورد) را 
انتخاب کرد اما در پرتاب وزنه از سینه به بالاى سر 
موفق به این کار نشد. با شرایط روحى که از سلیمى 
مى شنویم، به نظر مى رسد باید شاهد بازگشت غول 
ایرانى به وزنه بردارى جهان باشیم. خداراچه دیدید؛ 
شــاید بهداد با طى کردن دوران نقاهت توانست 
رکوردهاى بى نظیرى را از خود برجاى بگذارد و با 
شایستگى نه تنها مدال طلا گرفت که رکوردهایى 

را نیز جابه جا کرد. 

تغییر نام فرودگاه مادیرا به رونالدو|  میگل 
آلبوکرکه، فرماندار منطقه مادریرا(زادگاه ستاره 
پرتغالى) که تحت تِأثیر عملکرد رونالدو در یورو 
2016 و کمک او به ارغوانى پوشــان براى فتح 
جام ملت هاى اروپا قرار گرفته است، اعلام کرد 
که فرودگاه این منطقه به کریستانو رونالدو تغییر 
نام داده است.رونالدو که این روزها از تعطیلات 
تابســتانى اش لذت مى برد، روز جمعه شعبه اى 
جدید از هتل هاى زنجیره اى کریستیانو رونالدو را 
در مادیرا افتتاح کرد. وى در مراسم افتتاحیه این 
هتل گفت: «از خانواده ، دوستانم و تمام هوادارانم 
به خاطر تمام کارهایى که برایم انجام مى دهند، 
تشکر مى کنم. در ســال هاى اول زندگى ام هیچ 

چیز برایم آسان نبود و این هویت من است.»
کاندیداهاى  بررســى صلاحیت  آغاز 
ریاست یوفا|  بــراى انتخابات ریاست یوفا سه 
نفر به طور رســمى اعلام کاندیداتورى کرده اند 
که یکى از آنها الکساندر سفرین، رئیس اتحادیه 
فوتبال اسلوونى است، دیگرى میشل فن پراگ، 
رئیس اتحادیه فوتبال هلند و آخرى آنخل ماریا 
ویار یونا، رئیس فدراسیون فوتبال اسپانیا. با پایان 
مهلت نام نویسى از متقاضیان کاندیداتورى در 
این انتخابات که قرار است در دوازدهمین کنگره 
فوق العاده یوفا در شهر آتن در تاریخ 14 سپتامبر 
(24 شــهریور) صورت بگیرد، روند رسیدگى به 
صلاحیت آنها براى جانشینى میشل پلاتینى 
آغاز شده که این کار برعهده کمیته بازبینى فیفا 

است.
طلاى المپیک از جنــس نقره|  المپیک 
2016 روز 15 مرداد با برگزارى مراسم افتتاحیه 
در شهر ریودوژانیرو برزیل آغاز مى شود. در این 
بازى ها قرار است 306 مدال طلا بین قهرمانان 
رشــته هاى مختلف توزیع شــود، مدال هایى 
که درصد بسیار کمى از آن طلا هستند. هر مدال 
تقریباً یک پوند (500 گرم) وزن دارد و عمدتاً از 
نقره ساخته شده اســت. جنس یک مدال طلا، 
494 گرم نقره است و فقط 6 گرم از طلا استفاده 
شده است. بنابراین قیمت مادى هر مدال نزدیک 

به 600 دلار است.
جمله دردسرساز پرس| پرس، مدیرعامل 
رئال مادرید که همراه با کهکشانى ها به کانادا سفر 
کرده است در محل تمرینات بازیکنان رئال، گرم 
صحبت با زین الدین زیدان، سرمربى تیم بود که 
از قرار معلوم تصویربردار شبکه دپورتس کواتروى 
اسپانیا توانسته بخشى از محتواى مکالمه آنها 
را ضبــط کند. در این گفت وگو رئیس باشــگاه 
رئال مادرید به زیزو مى گوید: «مــا داریم آنها را 
دســت مى اندازیم.» این که پرس در مورد چه 
کســى و چه چیزى صحبت مى کرد مشخص 
نیست اما مکالمه او با زیدان مدت کوتاهى پس 
از آن که باشگاه رئال به مذاکراتش با والنسیا براى 

خرید آندره گومس پایان داد، رخ داد.
 

شهروند| روز گذشــته از لباس رسمى کاروان 
ایران در المپیک 2016 رونمایى شد و چند ساعت 
بعد دقیقا اتفاقى افتاد که بعــد از رونمایى پیراهن 
تیم ملى فوتبال رخ داده بــود. طراحى لباس هاى 
کاروان ایران ســریعا با واکنش مــردم همراه بود و 
در شــبکه هاى اجتماعى نیز به طنز کشیده شد تا 
مشخص شود که بازهم مسئولان ورزش کشور در 
طراحى لباس ورزشکاران کج سلیقگى به خرج داده 
و زمان کافى را روى این مسأله نگذاشته اند، اگرچه 
مشکل اصلى بیشــتر در نوع رونمایى از لباس ها به 

نظر مى آید. 
رنگ بندى عجیب 

روز گذشــته کمیته ملى المپیک بــا دعوت از 
رسانه ها لباس رسمى کاروان ایران را در افتتاحیه 
و همچنین در طول مسابقات المپیک رونمایى کرد. 
در البســه اى که براى افتتاحیه در نظر گرفته شده 
اســت، در بخش آقایان یک پیراهن نارنجى با کت 
آبى و شلوار ســرمه اى ست شده اند که شاید از نظر 
یک مخاطب عادى رنگ بندى مناســبى نباشد. 
از سوى دیگر براى ورزشــکاران در طول مسابقات 
گرمکن  هاى آبى یکدست در نظر گرفته شده است 
که هیچ نشــانه اى از رنگ پرچم ایران در آن دیده 
نمى شود. براى بانوان نیز البسه اى شبیه به آقایان در 
نظر گرفته شده تا در روز افتتاحیه به همراه کاروان 

ایران در رژه شرکت کنند.
بازهم رونمایى با مانکن

بعد از رونمایى از البســه تیم ملى فوتبال بود که 
انتقادات زیادى در شبکه هاى اجتماعى سرازیر شد. 
چند روز بعد شاید مسئولان به اشتباه خود پى بردند 
که نباید با مانکن هاى نه چندان جالب این لباس ها 
را رونمایى مى کردند و بهتر بود از حضور ملى پوشان 
بهره مى بردند. به نظر مى رسد تجربه تلخ گذشته 
براى کمیته المپیک درس عبرتى نبوده و بار دیگر 
به شــکل نه چندان جالب لباس هاى ورزشکاران 
المپیکى ایران با اســتفاده از چند مانکن رونمایى 

شد. 
واکنش طنزآمیز مردم

هنوز دقایقى از رونمایى البسه کاروان المپیکى 
ایران نگذشــته بود که شبکه هاى اجتماعى پر شد 
از تصاویر این لباس ها بــا مطالبى که گاهى اوقات 
ریشه طنز داشت. اکثر مردم از این نوع رنگ بندى 
البسه کاروان ایران انتقاد کرده بودند و آن را به هیچ 
عنوان شایسته ورزشکاران کشورمان نمى دانستند. 
آنها در صفحات مجازى خود و یا در زیر پست هاى 
اینستاگرامى با جملاتى نظیر  «خدا کند عوضش 
کنند»، «چرا ما همیشه آبروى خودمان را مى بریم»، 
«واى رنگ لباس افتضاحِ»، «اصلا این طرح و رنگ 
لباس مناســب قهرمان هاى کشــورمون نیست 
اونم المپیکى هاشــون»، «یونیفرم مدرسه از اینها 
قشنگترِ»، «دســت هاى مانکن مردونه رو اشتباه 
جا انداخت» به استقبال این لباس ها رفتند. بهداد 
سلیمى قهرمان سنگین وزن وزنه بردارى جهان و 
یکى از امیدهاى طلایى ایران با انتشار تصویرى از 
لباس ها در صفحه اینستاگرام خود نوشت «لباس 
زیباى المپیکى هاى عزیزمون، ماشاالله به این همه 

سلیقه». 
دفاعیه کمیته المپیک

کیومرث  هاشــمى، رئیس کمیته ملى المپیک 
وقتى بعد از رونمایى البســه کاروان ایران با انتقاد 
تعدادى از حاضران مواجه شد، سعى کرد از انتخاب 
کمیته المپیک دفاع کند: «با شرکت هاى مختلفى 
رایزنى کردیم و با تلاش هاى صورت گرفته با «لى 
نینگ» به تفاهم رسیدیم. نکته مهم این که ما هیچ 
هزینه اى پرداخت نکردیم. البته اولویت ما تولیدات 
شرکت هاى داخلى بود و حتى گفتیم اگر آنها حتى 

50 درصد این کیفیت را داشته باشند نگاه ما داخلى 
اســت. 1130 دســت لباس قرارداد ماست و براى 
ورود آن مشکل گمرکى هم نداشتیم. 4 میلیارد و 
200 میلیون هزینه لبــاس، حمل ونقل و گمرکى 
بوده اســت که ما فقط 700 میلیون بابت گمرك 
پرداخت کردیم. ظاهرا چند کشــور با این برند در 

المپیک حضور دارند.»
هاشمى طبا:   نوع رونمایى از لباس اشتباه بود

مصطفى هاشمى طبا، رئیس اسبق کمیته ملى 
المپیک درباره رونمایى از البســه کاروان المپیکى 
ایران و انتقاداتى که از سوى مردم مطرح شده است، 
به «شــهروند» مى گوید: «بحث اول سلیقه است و 
سلیقه مســئولان فعلى ورزش این بوده که چنین 
لباسى را انتخاب کنند. به هرحال قطعا کارشناسانى 
هم وجود داشــته اند و بر این کار نظارت مى کردند 
اما نکته کلیدى اینجاســت که نوع رونمایى از این 
لباس ها اصلا جالب نیســت. این که با اســتفاده از 
مانکن از لباس کاروان المپیکى یک کشور رونمایى 
کنیم، جالب نیســت. مى توانســتند از تعدادى از 
ورزشکاران استفاده کنند تا این لباس ها را بپوشند و 

مقابل دوربین ها قرار بگیرند.»
وى همچنین دربــاره این که هیچ نشــانه اى 
از پرچــم ایران در ایــن لباس ها وجــود ندارد، 
مى افزاید: «همانطــور که گفتم بحث ســلیقه 
اســت. به هرحال آرم کمیته ملى المپیک ایران 
روى لباس هــا وجود دارد و قطعــا نام جمهورى 
اسلامى ایران نیز پشــت گرمکن هاى مخصوص 
ورزشکاران نوشته مى شــود. در سال هاى اخیر 
برخى از فدراســیون از گرمکن هاى سبز، سفید 
و قرمــز اســتفاده کرده اند که خیلــى هم مورد 
اســتقبال قرار نگرفته است.» هاشــمى طبا در 
پایــان در واکنش بــه انتقاد مردم خاطرنشــان 
مى کند:   «دربــاره لباس هایى که براى افتتاحیه 
در نظر گرفته شده، شــاید وقتى تن ورزشکاران 
برود و با توجه به نورى که در افتتاحیه مسابقات 
استفاده مى شود، بیشــتر جلب توجه کند. قطعا 
اگر در اختیار من بود، چنین طراحى نداشتم اما 
سلیقه مســئولان فعلى اینطور بوده است. البته 
من در دوره اى که حضور داشتم، پیشنهاد دادم 
که از کت و شلوار سبز کمرنگ و پیراهن سفید و 
قرمز استفاده شود که در آن دوره نیز روزنامه ها 

به انتقاد از ما پرداختند.»
مقایسه با کشورهاى دیگر

در ســال 2008 کاروان ایران از کت هاى سبز و 
شلوار و پیراهن سفید استفاده کرد. در سال 2012 
نیز از کت و شــلوار ســورمه اى و پیراهن روشــن 
استفاده شد و انتقادى را هم به همراه نداشت. این 
بار اما نه نشانه از فرهنگ و پرچم ایران در لباس هاى 
افتتاحیه و گرمکن هاى ورزشکاران دیده مى شود 
و نه ترکیب جالبــى دارد. معمــولا در لباس هاى 
تمام کشــورهاى حاضر در المپیک، نشــانه اى از 
فرهنگ آن کشــور دیده مى شــود و یا رنگ هاى 
استفاده شده برگرفته از پرچم همان کشور است. 
گرمکن هاى یکدست آبى در دوره گذشته نیز مورد 
استفاده قرار گرفته و در این دوره نیز تقریبا همان 
لباس برتن ورزشکاران کشورمان خواهد بود. مثلا 
در لباس هایى که بــراى کاروان ورزش آلمان مورد 
اســتفاده قرار مى گیرد، رنگ ســفید، زرد، قرمز و 
مشکى استفاده شده است یا در لباس هاى کاروان 
کره جنوبى از کت مشکى و شــلوار سفید استفاده 
شده است که مقبولیت بیشــترى دارد. با این حال 
باید دید که ورزشــکاران ایرانى چه واکنشــى به 
این لباس ها خواهند داشــت و درنهایت در برزیل، 
لباس المپیکى هاى ایران با چه اســتقبالى روبه رو

مى شود.

شهروند| در شرایطى که براى قبول هدایت تیم  
بحران زده انگلیس نام هاى بزرگى به میان مى آمد، 
درنهایت فدراسیون فوتبال این کشور تصمیم گرفت 
سکان هدایت تیمى که راه خود را گم کرده و 50 سال 
است نتوانسته هیچ افتخارى در اروپا و جهان به دست 

بیاورد را به سام آلاردایس بسپارد. 
دلایل انتخاب

ســام آلاردایس جزو مربیانى است که همواره بر 
اصول دفاعى اصرار دارد. شکننده بودن دفاع انگلیس 
در دیدارهاى مختلف شــاید یکــى از اصلى ترین 
دلایل انتخاب این مربى بوده است. سه شیرها مربى 
را انتخاب کردند که در دفاع مستحکم است و روى 
ضربات ایســتگاهى حســاب ویژه اى باز مى کند. 
جالب این که آلاردایس تنفر خود از فوتبال بى هدف 

انگلیس در یورو را ابراز کرده بود. او اهل حفظ مالکیت 
توپ نیست و در طول دوران حضورش روى نیمکت  
تیم ها، به بازى با توپ هاى بلند مشهور است. قطعا 
در چنین شرایطى اولویت آلاردایس با خط دفاعى 

انگلیس است. 
سابقه خوب

ژوزه مورینیو در زمان حضور آلاردایس وستهام، 
او را «مربى قرن نوزدهم» خوانــده بود. با این حال 
آلاردایس از لحاظ آمار و ارقام و آنالیزهاى ویدئویى 
از دیگــران جلو بود. در زمان حضــورش در بولتون 

واندررز، تیــم او واقعا بالاتر از 
توانش ظاهر مى شد و نتایج 
خوبــى کســب مى کرد. 
حضــور در نیمــه بالاى 
آلاردایس  بــراى  جدول 
تا ســال  نبــود  کافــى 

مربــى  به عنــوان   2006
تیم ملى انگلیس انتخاب شود. 

آلاردایس پس از آن، جانشــین 
دیک ادووکات در ساندرلند شد. 

تیمى که بردى تا آن موقع کســب نکــرده بود و 
پس از 8 بازى در رده نوزدهم جدول قرار داشت. 
آنها پله هاى جدول را مثــل راکت رو به بالا طى 
نکردند ولى آلاردایس موفق شــد مانع 
سقوط آنها شود. 5 شکست پیاپى در 
طول کریســمس، گربه هاى سیاه 
را بار دیگر تهدید به ســقوط کرد 
ولى آلاردایس مى دانســت که 
چطور اوضاع را ســر و سامان 
بخشد. در آن موقع آلاردایس 
بهتریــن گزینــه بــراى 
ساندرلند بحران زده بود، 
درست مثل انگلیس فعلى.

واکنش مجازى مردم پس از رونمایى از لباس هاى کاروان المپیکى ایران 

خدا کند عوضش کنند
 رئیس کمیته ملى المپیک: تقریبا رایگان برایمان تمام شد!

شهروند| کاروان دوچرخه ســوارى کشــورمان تا چند روز دیگر به 
مسابقات المپیک اعزام مى شود اما رکابزنان ایرانى با حاشیه هاى زیادى 
در هفته هاى اخیر روبه رو شــده اند. از سویى زمزمه هایى درباره دوپینگ 
حسین عسگرى به گوش مى رسد و از طرف دیگر مهدى سهرابى نسبت 
به خط خوردنش از المپیک معترض شده است و بحث دیگر کناره گیرى 
تقریبا صورى  قادر میزبانى از مســابقات المپیک بوده است. البته رئیس 
فدراسیون دوچرخه سوارى معتقد است که حسین عسگرى به هیچ وجه 
دوپینگ نکرده و دچار بیمارى سختى شده که او را از المپیک دور کرده 
است. در ادامه گفت وگوى خبرنگار «شهروند» را با خسرو قمرى رئیس 

فدراسیون دوچرخه سوارى مى خوانید:  
  با این که اردوهاى رکابزنــان ملى پوش براى حضور در المپیک در 
جریان اســت اما بحث هایى به وجود آمده که تدارکات این اردوها 

توسط باشگاه ها صورت مى گیرد؟ 
باشگاه ها و فدراسیون هیچ مغایرتى با هم ندارد چون همه ما به دنبال 
موفقیت در دوچرخه ســوارى هســتیم. طبق برنامه هایى که داشتیم 
رکوردگیرى که انجام شــد در انتها ما به 4 نفر رسیدیم و بعد از آن هم 3 
نفر نهایى را معرفى کردیم. اردوى اردبیل برگزار شد و بعد از آن ملى پوشان 
به اروپا رفتند و به جمع بندى خوبى نسبت به دوچرخه سواران دست پیدا 
کردیم. دو دعوتنامه براى باشگاه هاى پیشگامان کویر یزد و شهردارى تبریز 
آمد که هر 4 دوچرخه سوار ملى پوش در این دو باشگاه عضو هستند. ما هم 

از این فرصت استفاده بردیم و آنها را راهى تورهاى خارجى معتبر کردیم. 
  یکى از بحث هاى مهم در چند ماه اخیر پیرامون حسین عسگرى 
بوده است. حتى قادر میزبانى اعلام کرد که دوچرخه سوار به خاطر 

دوپینگ کنار رفته است؟
حسین عسگرى یکى از بهترین هاى ایران در رشته دوچرخه سوارى 
اســت و افتخارات زیادى هم براى کشورمان کسب کرده است. عسگرى 
بعد از کسب سهمیه المپیک بیمار خاصى پیدا کرد و به مشکل خورد و 
نتوانست به کارش ادامه دهد. تنها دلیل عدم حضور او مبتلا شدن به یک 
بیمارى است. این ورزشکار هنوز هم تحت درمان است و امیدواریم سریعتر 
بهبود پیدا کند. کمیته ضددوپینگ تنها مرجع قانونى است که این موضوع 

را تأیید نکرده است.
   برخى اعلام کردند که به خاطر لطمه نخوردن به اعتبار عسگرى این 

بحث رسانه اى نشده است.
من به آبروى عســگرى کارى ندارم. من به یک مرجعى اشاره مى کنم 
که فقط آنها هســتند که مى توانند این موضوع را تأیید کنند اما این کار 
را نکرده اند. تمام مســابقات داخلى و حتى اردوهایى که مى رویم تحت 
مراقبت کمیته ضد دوپینگ است. اگر چنین موردى باشد، قطعا به ما اعلام 
مى کنند. بهتر است در این فضا به فکر موفقیت ورزشکارانمان باشیم و این 

حاشیه ها مطرح کردنش هم جالب نیست. 
  اما قادر میزبانى این موضوع را اعلام کرده است؟

قادر میزبانى اشــتباه کرده که چنین بحثى را به میان آورده اســت. او 
فقط اجازه دارد تمرین کند و درباره موضوعاتى که به خودش ارتباط دارد 
صحبت کند و غیراز این هیچ حقى را ندارد. حسین عسگرى بیمار است. 

قادر میزبانى مگر مرجع قانونى است که درباره حسین عسگرى صحبت 
مى کند؟

  به ماجراى انتخاب 3 دوچرخه سوار المپیکى برسیم. مهدى سهرابى 
اعتقاد دارد که با بى توجهى مدیران فدراسیون اسمش خط خورده 

است؟
انتخاب ورزشــکاران المپیکى را براساس عملکردى که داشته اند، 
مدنظر قرار دادیم. رکوردى که ثبت کرده اند و مسافتى که طى کرده اند 
و... همه این موضوعات را در کنار هم قرار داده ایم. تجربیات هم در این 
میان تاثیرگذار بوده است. کادرفنى ما به اعضاى کمیته فنى فدراسیون 
اطلاعاتى داده که آنها نیز این 3 نفر را انتخــاب کرده اند. این موضوع 
هیچ ارتباطى به من یا شخص خاصى ندارد. 7 نفر که اعضاى کمیته 
فنى هستند، این تصمیم را گرفته اند. حالا سهرابى هر موضوعى که 
مى خواهد مطرح کند اما این اعضا ملاك انتخاب ما هســتند و دیگر 
هیچ موضوعى پذیرفته نیست. دستگاهى به نام پاورنت به دوچرخه 
ورزشکاران نصب است که تمام جزییات را در اختیار ما قرار مى دهد و 

هیچ دخالت انسانى در این میان وجود ندارد.
  چند روز قبل هم قادر میزبانى اعلام کرده بود به نفع سهرابى انصراف 

مى دهد؟
 میزبانى یک موضوعى را بیان کرده اســت اما زیاد به این مسائل دقت 
نکنید. او نســبت به جامعه ورزشــى و مردم ایران مســئول است و باید 
وظیفه اش را به خوبى انجــام دهد و قطعا این کار را نیز خواهد کرد. از این 
بابت نگرانى وجود ندارد چون میزبانى قصد داشــته به دوستش محبت 
کند که این کار را نیز انجام داده است اما انتخاب نفرات تیم ملى براساس 

شاخصه هاى مشخص است.
  پیش بینى شما از نتایج رکابزنان ایرانى در المپیک چیست؟

ما هر کارى از دستمان برمى آمد، براى آماده کردن رکابزنان المپیکى 
انجام دادیم. آنها را به المپیک اعزام مى کنیم تا نتیجه بهترى نسبت 
به دوره قبلى بگیرند و بتوانند حداقل در میان نمایندگان آسیا عنوان 
نخست را به دست بیاورند. مطمئن باشید که هدف رکابزنان ایرانى فقط 

رسیدن به خط پایان نیست و به دنبال بهترین عملکرد هستند.

 دلایل انتخاب سام آلاردایس به عنوان سرمربى تیم ملى انگلیس

براى تسکین آلام 50 ساله
واندررز، تیــم او واقعا بالاتر از 
توانش ظاهر مى شد و نتایج 

گفت وگوى «شهروند» با خسرو قمرى، رئیس فدراسیون دوچرخه سوارى 

حسین عسگرى دوپینگ نکرده، بیمار است!
  در المپیک فقط دنبال رسیدن به خط پایان نیستیم


